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ZAPISNIK 
S 2.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 

 

2. sjednica VMO Brašćine-Pulac održana 24. svibnja  2023. (srijeda) godine s početkom u 16,00 sati  
 

Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Žarko Mičetić, zamjenik predsjednika VMO 
3. Zlatko Vosilla, član VMO 
4. Valić Franjo,  član VMO  
5. Kristina Rupčić, član VMO  
6. Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu nazočni: 
Gost sjednice: 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  
 
 
Usvajanje zapisnika sa 1. sjednice VMO Brašćine-Pulac 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

                       DNEVNI RED: 
1. Usvajanje prijedlog prioriteta malih komunalnih zahvata 
2. Stanje na terenu te dopis Rijekaplusa o razlici sredstava iz 2022. godine 
3. Razno 

-Vozni red mini busa 4a –prijedlog 
- Elektro romobili kod OŠ Belvedere 
- Rave party – primjedba 
-Parkiranje ispred pizzerije  DO – it-primjedba 
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Ad.1 
Predsjednik Vijeća MO Brašćine-Pulac gospodin Josip Rupčić j upoznao vijećnike s pristiglim  
prijedlozima od strane građana te predlaže da se isti uvrste koji su opravdani i to: 

Prijedl
og 

redni 
broj 

Naziv  
Uris / 
prilozi 

Napomena 

1 
Izgradnja dječjeg igrališta u Ulici Kapitanovo 
preko puta kućnog broja 34 

  VMO 

2 
Izgradnja rešetke u Ulici Kapitanovo kod 
kućnog broja 2 (upojni bunar) 

  VMO 

3 
Izgradnja dječjeg igrališta na prostoru "Vinas" 
gdje je predviđen spomen park hrvatskim 
braniteljima 

  
Tomljanović 

Zdenko 

4 
Nadopuna dječih sprava u dječjem parkiću 
na Pulcu  

  Ana Sabljak 

5 
Uređenje raskršća Ulice Kozala-Brašćine-
Mihačeva draga 

  Erika Valić 

6 
Proširenje Ulice Brašćine od kućnog broja 7 
pa sve do kraja kod kućnog broja 10 

  Erika Valić 

7 
Izgradnja pješačkog prijelaza u Ulici 
Kvarnerska na zadnjoj autobusnoj liniji br.4 i 
znakove za smirivanje prometa 

  Maja Nikolov 

8 
Spuštanje nogostupa u Ulici Kozala kod 
kućnog broja 58 (kod pješačkog prijelaza) 

  Lada Božić 

9 
Postavljanje usporivača prometa u Ulici 
Drenovski put od kućnog broja 17 do kućnog 
broja 2 

  Robi Skitareli 

10 
Uređenje ulaza (betoniranje) u dječje igralište 
u Lukovićima 

  VMO 

11 
Postavljanje rampe kod vodospreme na 
Pulcu kod bunkera (kod Montelesco) 

  Marino Borzzati 

12 

Postavljanje ograde na sredini ceste zbog 
velikog uspona u Ulici Internacionalnih 
brigada od kućnog broja12  prema stepeništu 
(spoj s Kvarnerskom ulicom) 

  Ivan Bilen 

13 
Nastavak uređenja spomen parka hrvatskim 
braniteljima na Vinasu 

  VMO 

14 Uređenje zelene površine pored dvorane 
Dinko Lukarić u parkiralište 

  VMO 

15 
Proširenje ceste od streljane prema Pulcu za 
dvosmjerni promet 

  VMO 
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16 
Uređenje parkirališta kod dječjeg vrtića 
Maestral 

  VMO 

17 
Postavljanje rampe u Ulici Lukovići kod 
k.br.25 te sanacija velikih deponija na 
zelenim površinama 

  VMO 

 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog prioriteta za 2024. godinu 
 
 

Ad.2 

Predsjednik je upoznao vijećnike s razlikom sredstava iz 2023. Godine  u iznosu od 10.591,06 sa PDV te 
predlaže slijedeće: 

- Asfaltirati okretište linije 4A na području Oktavijana Valića  
- Postavljanje prometnog ogledala u Ulici Kozala 69 A 
- Krpanje rupa na raskršću Brašćine-Mihaćeva draga 

 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog 
 
Ad.3 
Predsjednik upoznaje vijećnike s prijavama  građana koje se odnose na red vožnje linije 4A (mini bus) 
subotom te predlaže da se uputi dopis Autotroleju s slijedećim prijedlozima: 

- Uvesti prometovanje mini busa subotom u vremenu od 07,00 do 15,00 sati u terminima koje vrijede 
za radne dane  

Razlog ponovnog uvođenja prometovanja mini busa je potreba građana za obavljanje dnevnih obveza 
(tržnica, odlazak na posao, školarci na dodatne školske i sportske aktivnosti i ostalo) 
 
Predsjednik upoznaje vijećnike o pritužbama građana  i roditelja djece OŠ Belvedere na prometovanje 
električnih romobila po nogostupu ispred škole. 
S obzirom da se djeca ispred škole igraju, istrčavaju na nogostup više puta se dogodilo da ih je romobil 
skoro udario. 
Tražimo da se poduzmu mjere kojima bi se spriječilo prometovanje brzih romobila i biciklista po 
nogostupu kod škole. 
 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog 
 
 
 
Sjednica je završila  u  17,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
                Zapisnik sastavila 
                     tajnica  MO: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 

                      Ivana Prpić                 Josip Rupčić 
  

 
 
 

 
 
 


